
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sted:    Grønt Fagsenter Hvam, Hvamsvegen 696 

Dato:    21.08.2023 

Tid:   Kl. 18:30 

Fokusområde: Kursholderkurs, høstkurs, årsmøter i lokallag 

Bevertning:  Anniken 

 

Til:  Anniken D. Laake, Solveig O. Reierstad, Fredrik F. Olsen,       
Margrethe Lindrup, Natalie L. Larssen, Live Grøndahl,  
 Eivind Berg, Elie P. Garnes (deltar på zoom), Håkon Ringnes,   
 Edvard Finstad, Ole Jørgen Rød (NBU)  

Forfall:  Torbjørn Karterud, Kristoffer Bjørneby, ABL og ABK 
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Akershus Bygdeungdomslag 
Grønt Fagsenter  
Hvamsvegen 696 
2165 Hvam 
 

Anniken Dølerud Laake  
Tlf. 986 24 659 
lederabu@gmail.com   

 

Fakturaer/ kvitteringer sendes til 
Margrethe Lindrup 
eller på mail: 
kontoret.akershusbu@gmail.com  
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Sak 1.23 Godkjenning av innkalling og saksliste  

Innkallingen ble sendt ut på e-post den 15.08.23 

Vedtak:  

1.23 Fylkesstyret godkjenner innkalling og saksliste. 

 

Sak 2.23 Godkjenning av protokoll  

Protokoll etter styremøte den 19.06.23 ble sendt ut på epost 20.06.23 

Vedtak: 

2.23 Fylkesstyret godkjenner protokoll fra styremøte den 19.06.23 

 

Sak 3.23 Referatsaker  

3.1 Orientering fra samarbeidsorganisasjoner 
a) Orientering fra Akershus Bondelag 
- De jobber med høring fra dyrevelferdsmeldinga 
- Fått 80 000,- fra Viken Fylkeskommune til å holde kurs om kompetanseheving i 
landbruket og for å bygge nettverk som ung bonde. De skal ha totalt seks 
kveldskurs, inkludert en helg i november. Ønsker vi å være med på det? Kursa 
koster ikke, men må betale for oppholdet selv. 
 
b) Orientering fra Akershus Bygdekvinnelag 
- Skal avholde høstseminar med poteten i fokus 
- Pågår årsmøter i lokallaga 
 

3.3 Orientering fra NBU 
- Hatt styremøte, pratet om hvordan de skal jobbe dette året, oppsummert fra årsmøte, 
planlagt saker til rep.skap. 
- Frist til bygdeungdommen 23.08 
- Den årlige medlemsundersøkelsen kommer ut nå snart 
 
3.4 Orientering fra AU/ØU 
3.5 Lokallagsrunde  

Vi tar runden muntlig, Eivind noterer i eget dokument. 

 

Vedtak:  
 3.23 Fylkesstyret tar orienteringssakene til orientering.  
 
 
 
 
 
 



 
 

 

4 
 

Sak 4.23 Organisatorisk arbeid  

4.1 Orientering fra nemndsarbeid 
Kursholderkurs og høstkurs har stått i fokus. 

Vedtak:  
4.1 Fylkesstyret tar saken til orientering.  

 

4.5 Kursholderkurs 

Vi skal ha kursholderkurs 2-3. september med Østfold og Hedmark. Solveig orienterer.  

Påmeldingslink på fb-arrangement, frist 28. august. Det ligger mer informasjon og program 
på fb. Gunn Jorunn Sørum skal ha kurset. Leid hytter på Natrudstilen, Sjusjøen. Tema på 
lørdagskvelden er «hodeplagg». 

Vedtak: 

4.5 Fylkesstyret tar saken til orientering. 

 

4.7 Årsmøter i lokallag 

Årsmøtene i lokallaga er i gang for fullt, Anniken orienterer om hvordan det går.  

Saken ble diskutert under sak «3.5 Lokallagsrunden». 

Vedtak: 

4.7 Fylkesstyret tar saken til orientering. 

 

Sak 5.23 Bygdepolitisk arbeid  

5.1 Orientering fra nemndsarbeid  
Fredrik orienterer. 

Nemnda har skrevet tekst i EKKO om pride. Skal skrive om IKEA, nedbygging av matjord. 
Prøve å få til noe rundt stem-bestem i forhold til valget. 

Vedtak:  
5.1 Fylkesstyret tar saken til orientering. 

 

Sak 6.23 Økonomi  

6.1 Orientering om økonomien  
Margrethe orienterer om den økonomiske situasjonen i ABU. 

Tar en gjennomgang av kvartalsrapport på neste styremøte. Faktura fra EKKO første halvår 
er sendt ut, purrer noen lokallag fortsatt. Har fakturert de som har leid ABU-hallen i 
sommer. 

Vi må vurdere om vi skal bruke penger på lyd, lys og røykmaskin i ABU-hallen på LS fordi 
det blir ødelagt, ble dyrt! 
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Vi har 24 utestående fakturaer helt tilbake til 2018. Margrethe gjør en innsats på å purre 
opp de fakturaene som er fra 2022 og 2023, og nøster litt mer opp i de ubetalte fakturaene. 

Vi ønsker å ha Hurdal på høstkurs, men de har ikke penger til å delta. ABU sponser leder og 
økonomileder sin deltakeravgift. Ønsker resten av styre å delta kan de få ta opp et lån også 
lager vi en nedbetalingsplan. For å få låne penger av oss er må de søke penger, dette 
trenger de hjelp til. 

Vedtak: 
6.1 Fylkesstyret tar saken til etterfølge. 

 

Sak 7.23 Aktiviteter og kultur  

7.1 Orientering fra nemndsarbeid  
Natalie orienterer. 

Nemnda har jobbet med ABU-leieren, ble dyrt med noen lys som ble ødelagt. Har leid ut 
ABU-hallen i sommer. Benker og bord begynner å se litt slitne ut, men går litt til. 

Vedtak: 
7.1 Fylkesstyret tar saken til orientering. 

 

Sak 8.23 Tevling 

8.1 Orientering fra nemndsarbeid 
Live orienterer. 

Akershus vant tevlingspokalen, Live bestiller ny plate. Høstarrangementet planlegges. 
Lokallagsstafetten skal følges opp litt nøyere til neste år. 

Vedtak: 
8.1 Fylkesstyret tar saken til orientering. 

 

Sak 9.23 Nybrott  

9.1 Orientering fra nemndsarbeid  
Eivind orienterer. 

Vervekampanjen har gått ila. sommeren. 1. juni var vi 999 medlemmer i ABU. 1. august var 
det 1108 medlemmer. Vinneren av vervekampanjen annonseres på høstkurs. 

Vedtak: 
9.1 Fylkesstyret tar saken til orientering.  
 

9.2 Medlemstall  
Fokus på medlemstall er viktig gjennom hele året. Eivind orienterer om medlemstall pr. 
01.08.23 

Det var 1124 betalende og 119 ikke-betalende medlemmer i ABU per 01.08.2023. Vi er 126 
medlemmer unna måltallet vårt. 
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Hadde vært gøy å lage en oversikt over hvor mange medlemmer lokallaga er unna måltallet 
sitt, og dele dette med de på høstkurs. 

Vedtak: 

9.2 Fylkesstyret tar saken til orientering. 

 

Sak 10.23 EKKO  

10.1 Orientering om medlemsbladet 
Elie orienterer. 

EKKO nr. 3 er i produksjon. Gir ut info på facebook om hva som skal være med i EKKO. Frist 
for fylkesstyret er 7. september for å sende inn tekst. 

Vedtak: 
10.1 Fylkesstyret tar saken til orientering. 

 

Sak 11.23 Info 

11.1 Orientering fra nemndsarbeid  
Elie orienterer. 

Jobber med «fem på jordet» i nemnda. Ønsker også å få ut noe på SoMe om stem-bestem i 
forbindelse med kommunevalget, Fredrik og Elie ser på dette. 

Vedtak: 
11.1 Fylkesstyret tar saken til orientering.  

 

Sak 14.23 Høstkurs 

 14.1 Program 

 Se eget vedlegg. Avklare med hotellet om innsjekk tidspunkt. 

 Vedtak: 

 14.1 Fylkesstyret tar saken til orientering.  

 

 14.2 Praktisk gjennomføring 

 Vi må prate om hvordan høstkurset skal gjennomføres. Solveig og Anniken orienterer. 

- Natalie tar kontakt med Andreas Amb når det nærmer seg og gir info til han om oppmøte 
på lørdagen ol. 

- Det er ønskelig at Linn-Marie Eik skal holde infokurs sammen med Elie, hun får derfor også 
spørsmål om å delta på kursholderkurs 1-3. september. 

- Ole Jørgen skal holde tevlingskurs sammen med Edvard og Torbjørn 
- Vi ønsker tema på banketten, Natalie ser på dette og kommer med forslag. Vi ønsker også 

nytt for i år at det er mulighet for å ha på bunad på banketten. Dresskoden blir derfor: 
bunad/bankettkjole og dress. Dessuten må også toastmaster, takk for maten, damenestale 
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og herrenestale avklares på forhånd. Har noen forslag til talere kan dette sende til Natalie. 
Forslag til toastmaster er Eirik Inngjerdingen Betten. 

- Solveig tar kontakt med hotellet og får på plass alt det praktiske. 
- Vi må bestille kursbevis fra NBU med engang påmeldingsfristen er over, Anniken ser på 

dette. 
- Samtlige som skal være foredragsholdere må begynne å planlegge kurset sitt.  
- Valgkomiteen må inviteres (Anna Aaby, Ane Bekkestad og Erlend Haug) 
- Kortkursene vi skal ha er: Gåtur til søsterkirkene (Solveig), Utelek med capture the flag og 

kubb (Natalie og Margrethe), Swingkurs (Kristoffer Bjørneby), brettspill (Eivind og Fredrik). 
- På fredag skal vi ha bli-kjent leker. Samtlige får ansvar for hver sin bli-kjent lek, dette må 

være klart ila. kursholderkurs. Vi lager ett excel-ark der det er forslag til leker og alle må ta 
ansvar for hver sin. 

- Solveig lager et fb-arrangement hvor vi inviterer alle i de nye lokallagsstyrene og deler 
program, annen info og påmeldingslink. 
 

 Vedtak: 

 14.2 Fylkesstyret tar saken til orientering. 

 

Møteplan 

2-3.september, kursholderkurs 

15-17. september, høstkurs Sanner Hotell 

Prøve å få til et digitalt møte før høstkurs 

25. september, styremøte 

24. oktober, styremøte 

22. november, styremøte 

8. desember, julebord 

8. januar, styremøte 

19-21. januar, trysiltur 

 

Eventuelt  

Alle må endre epost-2 mailen sin på «min side» til ABU-mailen sin, slik at infoen kommer på riktig 
sted. 

 

Det har kommet spørsmål om å stille som observatør til ungdomsrett i VIKEN, forslag til kandidater 
innen 23. september. 

 

MatLarm har en forespørsel om noen av oss ønsker å stille som frivillig. Elie har lagt ut på SoMe. 
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Bygda er for alle, NBU (Anine) ønsker å ha kurs på ca. en time på en lokallagssamling. Vi har ikke en 
dato for det enda, så vi kommer tilbake til det (mest sannsynlig i november). 

 

Vi skal arrangere skalkefest etter LS på Hvam. Det blir når regnskapet fra LS er ferdig etter jul. Leie 
lokale med plass til 150 – 200, f.eks. Kløfta Velhus. Se om muligheten for å leie der i februar/mars. 

 

Det er rep.skap 23-24. september i Stjørdalen, Hell Hotell. Anniken og Natalie reiser dit. Vi må 
booke flybilletter.  


